
 
 

Protokół Nr VI/43/19 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 10.09.2019 r. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

7. Anna Królikowska – Skarbnik Powiatu  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/41/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 03.09.2019 r. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr VI/42/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 05.09.2019 r. 

5. Wniosek Wydziału Organizacyjnego i Zarządzania Kryzysowego w sprawie 

przekazania nakładów inwestycyjnych poniesionych na budowę budynku 

szkolnego oraz zakupu wyposażenia na rzecz Zespołu Szkół Specjalnych im. 

Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. – OR/30/19 

6. Uchwały budżetowe. 



 
 

7. Sprawy różne.  

8. Wnioski Członków Zarządu. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik wniósł o wprowadzenie jako punkt 6 „Wniosek 

Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie zaopiniowania 

projektu Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Powiatem Zduńskowolskim a ONECARGO Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością.” 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził porządek obrad 

wraz z zaproponowaną zmianą w poniższej kolejności: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/41/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 03.09.2019 r. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr VI/42/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 05.09.2019 r. 

5. Wniosek Wydziału Organizacyjnego i Zarządzania Kryzysowego w sprawie 

przekazania nakładów inwestycyjnych poniesionych na budowę budynku 

szkolnego oraz zakupu wyposażenia na rzecz Zespołu Szkół Specjalnych im. 

Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. – OR/30/19 

6. Wniosek Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie 

zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Zduńskowolskim a ONECARGO 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

7. Uchwały budżetowe. 

8. Sprawy różne.  

9. Wnioski Członków Zarządu. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

  

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu nr VI/41/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 03.09.2019 r. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w protokół. 

 



 
 

Punkt 4 

Zatwierdzenie protokołu nr VI/42/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 05.09.2019 r. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Organizacyjnego i Zarządzania Kryzysowego w sprawie 

przekazania nakładów inwestycyjnych poniesionych na budowę budynku szkolnego 

oraz zakupu wyposażenia na rzecz Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. – OR/30/19 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/188/19 

w sprawie przekazania  nakładów inwestycyjnych poniesionych na budowę budynku 

szkolnego oraz zakupu wyposażenia na rzecz Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie 

zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Zduńskowolskim a ONECARGO Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniował projekt 

Uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zawarcia porozumienia 

pomiędzy Powiatem Zduńskowolskim a ONECARGO Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, a następnie skierował na sesję nadzwyczajną.  

Postanowił skierować wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego o zwołanie sesji nadzwyczajnej w dniu 17 września na godzinę 

14:30. 

 

Punkt 7 

Uchwały budżetowe: 

 

Skarbnik Powiatu Pani Anna Królikowska przedstawiła projekty Uchwał Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego: 

  

- w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2019 

w zakresie zadań zleconych i własnych. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/189/19 

w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2019 

w zakresie zadań zleconych i własnych. 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/190/19 

zmieniającą Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

Punkt 8 

Sprawy różne: 

 

1. Starosta Pani Hanna Iwaniuk przedstawiła wstępnie wniosek Dyrektora Zespołu 

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach w sprawie 



 
 

przekazania szkoły przez Organ Prowadzący do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi. Zaproponowała omówienie sprawy w późniejszym czasie a wysłanie do 

Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi informacji o planowanym rozważeniu sprawy 

na posiedzeniu Zarządu w dniu 24 września br. 

 

Zarząd Powiatu (ogółem 4 głosów „za” Starosty Hanny Iwaniuk, Etatowego Członka 

Zarządu Pana Marcina Łabędzkiego, Nieetatowego Członka Zarządu Pani Jadwigi 

Ziółkowskiej, Nieetatowego Członka Zarządu Pana Tomasza Ziółkowskiego; 1 głos 

„przeciwny” Wicestarosty Pana Wojciecha Rychlika) wyraził zgodę na skierowanie 

pisma o Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi z informacją o gotowości rozważenia 

wniosku dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenie Ustawicznego. 

Jednak przed podjęciem decyzji o możliwości poparcia tego wniosku, Zarząd 

Powiatu chciałby poznać stanowisko Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi  Pana Jana 

Krzysztofa Ardanowskiego w powyższej sprawie. 

 

2. Starosta Pani Hanna Iwaniuk poinformowała o odbytym spotkaniu ze Związkami 

Zawodowymi DPS w Przatówku i DPS przy ul. Łaskiej, gdzie mieli określone 

żądania, które zostały sformułowane o podwyżkach w wysokości 500 zł.  

 

Wicestarosta poruszył kwestię stworzenia organizacji wspólnej dla DPS-ów, pozwoli 

to na znalezienie oszczędności. Zaproponował powołanie komisji i przygotowanie się 

do organizacji wspólnej obsługi oraz przedstawienie projektu Uchwały na sesję 

w listopadzie br. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) powołał zespół: Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli Pan Mariusz Kubiak, 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Pani 

Magdalena Szymczak, Dyrektorzy Domów Pomocy Społecznych i wyznaczonego 

pracownika przez Skarbnika Powiatu Panią Annę Królikowską, celem przygotowania 

się do organizacji wspólnej obsługi jednostek Domów Pomocy Społecznych. 

 

3. Etatowy Członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki jako Przewodniczący Komisji WPI 

przedstawił informację o przebiegu prac nad aktualizacją WPI na lata 2019-2040. 

 



 
 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w informacją. 

 

4. Starosta Pani Hanna Iwaniuk przedstawiła pismo Prezydenta Miasta Zduńska 

Wola w sprawie rozważenia możliwości oddania Panu Mieleszkiewiczowi w najem 

lokalu wchodzącego w skład tego zasobu na zasad określonych w uchwale nr 

XXVIII/334/12 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 25 października 2012 r.  w sprawie 

zasad wynajmowanych lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Zduńska Wola, zmienionej uchwałami Rady Miasta Zduńska Wola nr XXXVI/300/17 

z dnia 10 marca 2017 r.  oraz nr X/194/19 z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) skierował w/w odpowiedź do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

5. Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pan Zbigniew Włodarczyk 

przedstawił  pismo firmy  Multiconsult Polska Sp. z o. o. w imieniu inwestora PKP 

Polskie Linie Kolejowe w sprawie wydania opinii 4686-0124/19 i 4686-0135/19 

w odniesieniu do inwestycji: „Prace w ciągu C-E na odcinku Zduńska Wola 

Karsznice-Inowrocław- Tczew LCS ZDUŃSKA WOLA KARSZNICE”. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) negatywnie opiniuje brak ujęcia 

w planie przebudowy wiaduktu drogowego w ciągu drogi powiatowej 4909E w km 

175.610 linii 131 w miejscowości Suchoczasy gm. Zduńska Wola. Aktualny stan 

techniczny tego wiaduktu zagraża bezpieczeństwu przejazdu pociągów, co 

w konsekwencji doprowadzić może do jego zawalenia na torowisko.  

Ponadto nasze wątpliwości budzi planowana w km 172.210 przebudowa drogi 

powiatowej 4907E (ul. Szadkowska w Zduńskiej Woli), polegająca na zwężeniu 

jezdni z istniejących 7,5 mb do 6mb wraz z wykonaniem chodnika po stronie 

południowej i ścieżki rowerowej po stronie północnej drogi. Informujemy, 

iż przedmiotowa droga była przebudowywana w ramach projektu „Północ-Południe” 

z dofinansowaniem ze środków z Unii Europejskiej i w dalszym ciągu trwa okres 

trwałości projektu (do 15.12.2021 r.). Konieczne do utrzymania w okresie trwałości, 

w naszej opinii, niezbędne jest uzyskanie zgody na projektowaną modyfikację 

z instytucji zarządzającej tj. Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi. W związku 

z powyższym, proponujemy pozostawienie jedni o szerokości wg stanu obecnego  



 
 

wraz z jednoczesnym zwiększeniem światła wiaduktu i wykonaniem ścieżki 

rowerowej po stronie północnej. Ponadto zakres przebudowy drogi winien objąć 

również przejazd przez tory kolejowe zlokalizowane po zachodniej stronie 

przedstawionego przebudowywanego odcinka drogi. 

Do pozostałych rozwiązań zawartych w projekcie, tak ze względu na ochronę 

samorządowych obiektów infrastrukturalnych, jak i w zakresie zadań rządowych 

i samorządowych, służących realizacji inwestycji celu publicznego Zarząd Powiatu 

Zduńskowolskiego nie wnosi zastrzeżeń. 

 

Punkt 9 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia 

  



 
 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Jankowska 


